



NUCLEAR WASTE
MANAGEMENT
ORGANIZATION

SOCIÉTÉ DE GESTION
DES DÉCHETS
NUCLÉAIRES

Learn More Event

Meet the NWMO and Learn More About Preliminary Assessment Studies

The Township of Manitouwadge has invited the Nuclear Waste Management Organization to host a Learn More Event. Drop by, meet NWMO staff, ask questions, and learn more about Canada's plan for the long-term management of used nuclear fuel and the process to identify a safe site to host a deep geological repository.

The NWMO will display an exhibit that provides a hands-on opportunity to learn more about plans for the safe and secure transportation of Canada's used nuclear fuel.

Everyone is invited.

Événement *En savoir plus*

Rencontrez la SGDN et apprenez davantage sur les études d'évaluation préliminaire

Le canton de Manitouwadge a invité la Société de gestion des déchets nucléaires à tenir un événement *En savoir plus*. Venez rencontrer le personnel de la SGDN, poser des questions, et apprendre davantage sur le plan du Canada pour la gestion à long terme du combustible nucléaire irradié et le processus servant à identifier un site sûr pour accueillir un dépôt géologique en profondeur.

La SGDN présentera une exposition qui fournira une occasion pratique pour en savoir plus sur les plans de transport sûr et sécuritaire du combustible nucléaire irradié canadien.

Tout le monde est invité.

Friday, July 17, 2015, from 11 a.m. to 7 p.m.
Manitouwadge Community Centre
2 Manitou Road

A barbecue will take place from 4 p.m. to 7 p.m. The barbecue is free of charge, and everyone is invited.

Saturday, July 18, 2015, from 11 a.m. to 3 p.m.
Manitouwadge Airport

A Bar-B-Q is being sponsored as part of the 1st Annual Manitouwadge ATV Jamboree. We look forward to meeting you.

Le vendredi 17 juillet 2015, de 11 h à 19 h
Centre communautaire de Manitouwadge
2, rue Manitou

Une grillade aura lieu de 16 h à 19 h. La grillade est gratuite et tout le monde est invité.

Le samedi 18 juillet 2015, de 11 h à 15 h
Aéroport de Manitouwadge

Une grillade sera parrainée dans le cadre du 1^{er} Jamboree annuel de VTT de Manitouwadge. Nous espérons vous rencontrer.